



Deutschland 2011, 13 Min., 35 mm, dt. OF, engl. UT



Deutschland 2011, 17 Min., DCP, dt. OF, engl. UT

STRAWBERRY FIELDS LANDERDBEEREN

Maria findet ihre Mutter voll daneben. Außerdem hasst sie es, nach der Schule an einer einsamen Landstraße in ihrem Erdbeerstand zu arbeiten. Ihr älterer Lover Stefan liebt es dagegen, mit ihr zwischen den Früchtchen zu schlafen. Nur sie liebt er nicht. Ihr Mitschüler Philipp wiederum hasst es, dass Maria nicht ihn liebt.

Maria finds her mother deplorable. And she hates working in the strawberry vending stall after school, all by herself at the roadside. Her older lover Stefan, on the other hand, loves sleeping with her amongst the fruit. Not that he loves her, though. And her fellow student Philipp hates it that Maria doesn't love him.

Esther Bialas, 1982 geboren, studiert ab 2006 an der Beuth Hochschule Berlin, gründet 2008 die Produktionsfirma „Das Kind mit der goldenen Jacke“ und beginnt 2010 ein Filmstudium an der Hamburg Media School.

Esther Bialas, born in 1982, began studying at Beuth Hochschule Berlin in 2006, founded the production company "Das Kind mit der goldenen Jacke" in 2008, and began studying film at Hamburg Media School in 2010.

R: Esther Bialas **B:** Lena Krumkamp **K:** Niklas Lindschau **D:** Olga von Luckwald (Maria), Vincent Redetzki (Philipp), Regina Stötzler (Mutter), Stefan Schießleder (Stefan). **P:** Kim Pätzmann / Hamburg Media School

So 4.11.
16:45h
CS7

A GIRLS' NIGHT OUT MÄDCHENABEND

Die 75-jährige Christine lebt seit dem Tod ihres Mannes in der „Schwalbenresidenz“, ohne noch groß am Leben teilzunehmen. Selbst ihre lebensfrohe Zimmergenossin Eva und die kleinen Aufmerksamkeiten von Robert können nichts daran ändern. Bis Eva ihre Freundin eines Abends in den Männerstripclub „Anaconda“ entführt. Es wird eine heiße Nacht!

Since her husband's death, the 75-year-old Christine has been living at the "Schwalbenresidenz" without taking an active part in life. Even her vivacious roommate Eva and the little somethings Robert brings her do little to cheer her up. Until Eva abducts her to a male stripshow at the "Anaconda". It becomes a hot night out!

Timo Becker, 1981 geboren, studierte an der Hochschule der Medien in Stuttgart und am American Film Institute in Los Angeles. Für seinen Abschlussfilm „Liberty Lane“ (2009) wurde der 12-jährige Hauptdarsteller mit dem Young Artists Award ausgezeichnet.

Timo Becker, born in 1981, studied at Hochschule der Medien in Stuttgart and at the American Film Institute in Los Angeles. The 12-year-old star of his graduation film "Liberty Lane" (2009) received a Young Artists Award.

R: Timo Becker **B:** Timo Becker **K:** Dirk Morgenstern **D:** Monika Lenartz (Christine), Ursula Werner (Eva), Klaus Manchen (Robert), Juliane Koren (Marianne), Fernando Spengler (Mokka) **P:** Knut Jäger / Jäger & Becker Film **WS:** Magnetfilm **V:** Jäger & Becker Film

Fr 2.11.
22:45h
CS7